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Protokół z XI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 20 lipca 2015 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.04 – 20.50 
 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłą na sesję Radna Miasta Krakowa Martę 
Patenę. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 79) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że 
projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 3. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

- w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 80) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że 
projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 4. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

- w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 
inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze Duchackie do realizacji w 
latach 2015 – 2017 (druk nr 81) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 
„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako pkt. 5. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 
W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 

punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 79) – projekt Zarządu. 
4) Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 80) – projekt Zarządu. 
5) Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 
inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze Duchackie do realizacji 
w latach 2015 – 2017 (druk nr 81) – projekt Zarządu. 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Szkole Podstawowej 

nr 55 przy ul. Dobczyckiej 20 w Krakowie (druk nr 77) 
b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działek (druk nr 78) 

7) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Podedworze 8 w Krakowie (druk nr 76) 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
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12) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
16) Oświadczenia i komunikaty. 
17) Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 79) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję, w której 
głos zabrali Radni: Jarosław Kajdański, Zofia Filipowicz, Krzysztof Sułowski, Marek Mariusz 
Tytko. Następnie Krzysztof Sułowski zgłosił poprawkę, którą Rada przyjęła w głosowaniu: 18 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XI/75/2015 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 20 lipca 2015 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 80) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i autopoprawkę Zarządu. 
Następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrała Radna Dorota Kolanowska. 
Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę do projektu uchwały, którą Rada przyjęła w 
głosowaniu: 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 17 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XI/76/2015 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 lipca 2015 roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie do realizacji w latach 2015 – 2017 (druk nr 81) – projekt Zarządu. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i autopoprawkę Zarządu oraz zgłosił 
poprawkę we własnym imieniu. Następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: 
Krzysztof Stanek, Krzysztof Sułowski, Dorota Kolanowska, Janusz Kostrz, Marek Mariusz 
Tytko, Jerzy Wolak oraz Radna Miasta Marta Patena. Rada przystąpiła do głosowania nad 
złożoną poprawką, którą przyjęła w głosowaniu: 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się”. Następnie przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XI/77/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 lipca 
2015 roku. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Łukasz Prusiewicz. Komisja w czasie posiedzenia zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. organizacji ruchu na ul. Tuchowskiej, parkingu przy 
ul. Bochenka czy dojścia do ZSOI nr 7. 
W punkcie tym głos zabrali również Radni: 
- Krzysztof stanek zaproponował ponowne zwrócenie się do ZIKiT-u o ustanowienie 
przystanku tramwajowego na ul. Witosa. Glos w tej sprawie zabrali również Radni: Dorota 
Kolanowska, Marek Mariusz Tytko, Jarosław Kajdański, Miłosz Mleczek, Janusz Kostrz. 
- Zofia Filipowicz w spr. ul. Tuchowskiej. W sprawie głos zabrali również Radni: Dorota 
Kolanowska, Krzysztof Sułowski, Janusz Kostrz.  
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- Jarosław Kajdański zwrócił się do Radnej Marty Pateny w spr. wydawanych decyzji WZ. 
W dyskusji odnośnie WZ-tek oraz planów zagospodarowania udział wzięli Radni: Radna 
Miasta Marta Patena, Krzysztof Sułowski, Janusz Kostrz, Zofia Filipowicz, Danuta 
Zamulińska, Jarosław Kajdański. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Szkole Podstawowej nr 55 
przy ul. Dobczyckiej 20 w Krakowie (druk nr 77) przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: 
Jarosław Kajdański, Krzysztof Sułowski, Zofia Filipowicz, Janusz Kostrz, Łukasz 
Prusiewicz oraz Radna Miasta Krakowa Marta Patena. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 8 głosów „za”, 
2 - „przeciw”, 7 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XI/78/2015 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 lipca 2015 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działek (druk nr 78) przedstawił 
Przewodniczący Komisji. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XI/79/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 20 lipca 2015 roku. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ul. Podedworze 8 w Krakowie (druk nr 76) przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z 
brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr X/80/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 20 lipca 2015 roku. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją.  
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Marzena Pilch-Skurowska. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją dot. m.in. harcówki w SP 162 oraz omówiła sprawy związane z nagrodą dla 
ucznia. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała si z bieżącą korespondencją dot. m.in. sprawozdania z działalności Straży 
Miejskiej i Policji, bezpiecznego dojście do ZSOI nr 7. 
W punkcie tym omówiono sprawy związane z bezpieczeństwem na terenie dzielnicy, 
monitoringiem, sprzedażą alkoholu. Głos w dyskusji zabrali Radni: Danuta Zamulińska, 
Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Sułowski, Zofia Filipowicz oraz Radna Miasta Marta Patena.  
Jerzy Wolak poruszył sprawę tirów, które nocą przejeżdżają przez cechową.  
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Magdalena Banaś – Członek Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił Jerzy Wolak 
członek Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją dot. 
m.in. ścieżki pieszo – rowerowej. W punkcie tym głos zabrali Radni Jarosław Kajdański i 
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Krzysztof Sułowski, którzy poruszyli kwestie możliwości realizacji zadań na obiektach 
sportowych. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Przewodniczący Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. muszli w Parku Kurdwanowskim oraz bezpieczeństwa w 
obrębie urządzeń zabawowych. Komisja omówiła również zagospodarowanie Parku 
Rzecznego Drwinka. W tym punkcie głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Jarosław 
Kajdański, Marek Mariusz Tytko,  
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Krzysztof Kot. W 
czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. Przewodniczący Rady 
podziękował Radnym za pracę. W punkcie tym głos zabrali również Radni: Krystyna 
Gawrysiak, Krzysztof Stanek, Janusz Kostrz. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Dorota Kolanowska. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją i omówiła spotkanie jakie odbyło się z 
przedstawicielami Spółdzielni Mieszkaniowych.  
 
Ad. 15. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Wojciech Pasternak – były Radny Dzielnicy I, przedstawił propozycję nadania imienia 
Witolda Pileckiego Centrum Kongresowemu. Na temat inicjatywy wypowiedzieli się: 
Przewodniczący Rady, Radny Marek Mariusz Tytko. 

 Radny Marek Mariusz Tytko poinformował Radną Martę Patenę o działaniach 
związanych z budową CKiR – zebrane popisy, Uchwała Rady Dzielnicy.  

 Radna Dorota Kolanowska poruszyła kwestię zagospodarowania muszli w Parku 
Kurdwanowskim. Głos w tej sprawie zabrali: Adam Zabdyr, Krzysztof Stanek, Danuta 
Zamulińska, Janusz Kostrz. 

 Przewodniczący Rady odczytał inf. o Turnieju tenisa stołowego organizowanym przez 
KS „Bronowianka”. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag 
nie zgłoszono. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Sportu i Rekreacji 18 sierpnia 2015 r. godz. 19.00 
Komisja Rewizyjna 24 sierpnia 2015 r. godz. 19.00 
Komisja Kultury  26 sierpnia 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  20 sierpnia 2015 r.  godz. 18.30 
Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami … 26 sierpnia 2015 r.  godz. 18.15 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 17 sierpnia 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji 26 sierpnia 2015 r. godz. 18.45 
Komisji Mieszkaniowa 24 sierpnia 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej  24 sierpnia 2015 r. godz. 18.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 26 sierpnia 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 24 sierpnia 2015 r. godz. 17.30 
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Ad. 15. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 20.50 zamknął obrady XI sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 
 

 

 Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 


